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Jyväskylässä    21.9.2017 

 
 
KELJONKANKAAN KOULUYHDISTYKSEN HALLITUKSEN KOKOUS   
 
 

1. KOKOUKSEN AVAUS 

Laura Poikolainen avasi kokouksen klo 17.38. 

Kokouspaikkana oli Keljonkankaan koulun opettajanhuone. 

 

2. KOKOUKSEN LAILLISUUS JA PÄÄTÖSVALTAISUUS 

Kokous todettiin lailliseksi ja päätösvaltaiseksi. Kokouksessa olivat läsnä: 

Emma Helenius 2A - Päivi Uusikylä 2B, 6C - 
Pauliina Soanvaara 

2C 
x 

 
Mirka Matilainen 2D, 5C 

- Iina Alho 3A - 
Johanna Kainulainen 

3B, 5A, 1A 
x 

Susanna Riekkinen 3C x Ari Karjalainen 4A - 
Laura Poikolainen 

4B, 6C 
x 

Kaisa Hietala 4D x Hannele Laakso 5B x Taru Sironen 6A - 

Ilona Lepistö 6B x Tuire Valtonen 4D, 6C - Päivi Moisio (ent. 6C) - 

Katri Liimatainen 2D (vj) - Matti Rautiainen 4C (vj) x Elina Malinen 5B (vj) - 

Marja Maaniemi 6A (vj) -     

Katriina Taunila x Tuuta Heikkinen - Marja Hänninen-Helin - 

V= vierailija  vj= varajäsen 

 

3. KOKOUKSEN ASIALISTA 

Muihin asioihin lisättiin pressujen hankinta ja oppilashuoltoryhmä. Muilta osin 
asialista hyväksyttiin sellaisenaan. 

 

4. EDELLISEN KOKOUKSEN (136) PÖYTÄKIRJAN VAHVISTAMINEN 

Pöytäkirja vahvistettiin sellaisenaan. 
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5. VUOSIKOKOUKSEN VALMISTELU 

 Vuosikokous 10.10.2017 

o Hannele kertoi tilinpäätöksestä ja talousarviosta. 

Tuloslaskelman mukainen tilikauden tulos on alijäämäinen 73,42 euroa. 

Talousarvio toimintavuodelle kesäkuu 2017-toukokuu 2018: tuloja ja 
menoja molempia 2600 euroa. Lisätään markkinakuluihin uusien 
pressujen hankinta 250 euroa. 

Hyväksyttiin tuloslaskelma ja talousarvio esitettäväksi vuosikokouksessa. 

o Käytiin läpi toimintakertomus ja -suunnitelma.  Hyväksyttiin ne 
esitettäväksi vuosikokouksessa. 

 

6. MUUT ASIAT 
 

 Oppilashuoltoryhmän terveiset. Keskustelua muun muassa turvallisesta 
koulunkäynnistä sekä siihen liittyvistä resursseista ja toimintamahdollisuuksista. 
Esimerkiksi psykologilla on aiempaa enemmän resursseja käytettävissä. Miten 
saataisiin enemmän yhteisöllisyyttä ja toisista huomioimista mukaan arkeen? 
Tähän voitaisiin myöhemmin miettiä kouluyhdistykselle sopivaa roolia tai 
toimintaa. 

 Perhekeskusverkoston kannanotto yhtenäiskoulun suunnitteluun. Hallituksen 
jäsenille toimitettiin ennen kokousta luonnos perhekeskusverkoston tekemästä 
kannanotosta yhtenäiskoulun suunnitteluun liittyen. Päätettiin olla mukana 
yhteisessä kannanotossa. 
 

 Syysmarkkinakatsaus 

Matti on hoitanut pöytävarauksia. Sisäpaikat ovat varattuna, ulkopaikkoja on 
vielä saatavilla. Kaisa on laittanut lehti-ilmoitukset eteenpäin ja radio Kompassiin 
on tulossa markkinoita edeltävällä viikolla mainos. Johanna on päivittänyt 
markkinamainoksen ja lähettänyt hallituksen jäsenille tulostettavaksi/jaettavaksi 
ilmoitustauluille. 

Loppusiivouksen hoitavaa luokkaa ei ole vielä valittuna. Katriina tarkistaa, mikä 
luokka ottaisi vastuulleen. Kouluyhdistys maksaa luokalle 50 euroa. 

Myyjät saavat tuoda autoilla tavaraa koulun pihalle klo 10–11, jolloin oppilaiden 
on turvallisuuden vuoksi oltava sisätiloissa tai muualla. 

Kouluyhdistyksen makkaranmyyntiin voitaisiin ottaa edellisvuotta enemmänkin 
makkaraa myyntiin. Aiemmin makkarat ovat loppuneet kesken ja nyt on tulossa 
juomapistekin, joka saattaisi lisätä myyntiä. 
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Oppilaskunnanhallitus oli yksimielisesti päättänyt, että kaikki luokat lahjoittavat 
markkinatuotoistaan 3 % Kenian yhteistyökouluille. 

 Pressujen hankinta 

Hannele on tiedustellut pressujen kokoa ja hintoja. Hinta-arvio on noin 250 
euroa. Päätimme hankkia pressut ja Hannele vastaa hankinnasta. Salin pinta-
ala on 17 x 33,5 m. 

 
 

7. SEURAAVA KOKOUS 
 

Torstaina 10.10.2017 klo 17:30, paikkana koulun opettajanhuone. 
 
 
 

8. KOKOUKSEN PÄÄTTÄMINEN 
 
Puheenjohtaja Laura päätti kokouksen klo 19.08. 

 

 

Pj Laura Poikolainen  Siht. Susanna Riekkinen 

 

 


